
Skolebestyrelsesmøde

d. 2. november kl. 16.30 - 19.00 (husk det er et udvidet
møde, som aftalt i starten af året) Elever deltager fra kl.
17.30!

Bemærk punkt 2 og 3 er byttet rundt.

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Anna Marie Mols, Mie Askjær Midtgaard, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen,
Vicki Bonde Gerber, Barbera Hjalting, Maj-britt Sølyst, Kaspar Væver, Lotte Quist,
Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen, Pia Diabelez

Fraværende: Kim Bredgaard; Olga, Astrid

5 1. Godkendelse af
referat fra sidste møde

Godkendt

5 2. Orientering fra:
a. Formanden
b. Ledelsen
c. Elevrådet

a. Emner fra formanden

b. Emner fra ledelsen
Praktikanter
2 praktikanter i huset.



d. Andre Skaterbanen og bålhytten
Skaterbanen og bålhytten er nu overdraget til skolen.
Eleverne er gode til at passe på hinanden på
skaterbanen og har respekt for hinanden på banen.
Succes med skaterbanen i skoledelen.
Der kommer lys på banen. Elever skal have hjelm på i
skole- og fritidsdelen.
Drøftelse af brug af hjelm efter skoletid (de store elever i
SFO-tid).
Vi har haft lidt hærværk på bålhytten. Hærværk er meldt
til politiet.
Teknisk Service
Henning fortsat sygemeldt.
Lise er ansat og er en stor og god hjælp.
Der skal nye skærme op i udskolingen.

c. Emner fra Elevrådet.
Benjamin, formand og Magnus deltager:
I år har elevrådet valgt to formænd og ingen
næstformand.
Ønsker flere spil
Indkøb af nye bordtennisbat.
Et frikvarter om ugen, hvor der kan handles mad i hallen.
Automaten fyldes op i kommende uge - der er to elever,
der er tovholder på automaten.
Aktivitetsdag for hele skolen.
Elevrådet er delt op i alle tre afdelinger. Der vil blive
afholdt møder mellem mellemtrins elevrådet og udskoling
elevrådet
Kaspar er bindeled mellem alle tre elevråd så alt kan
bringes med ind i SKB..
Mobilfri uger har brudt nogle vaner, men er glade for at
den er tilbage igen.

d. Andre med orientering.
Mikroovn i indskoling: ikke en mulighed, da det tager for
lang tid for eleverne at varme plus de ikke kan alene.

50 3. Skolebestyrelsen -
Forventninger til
hinanden samt
hvordan vi
samarbejder, og
kommunikerer med
hinanden.

En regel der gælder for bestyrelsesarbejdet er, at der er
tavshedspligt om hvad enkeltpersoner mener - det der må meldes
ud, er det, der bliver besluttet på mødet

Bestyrelsesmedlemmerne udtrykker ønske om, at der ses fremad
og laves aftaler om, hvordan vi arbejder sammen, som alle i
bestyrelsen kan se sig i.

Enighed om, at der skal nedsættes arbejdsgrupper / ad hoc
grupper til de enkelte arbejdsopgaver - der gives mandat fra de
øvrige til arbejdsgruppen med respekt for det, der er aftalt på
mødet. Herefter sendes det til kommentering til de øvrige. Hvis
punktet er et punkt i en arbejdsgruppe først, tages et udkast med
tilbage i SKB til drøftelse.



Vi fastholder de datoer, der er fastsat og alle forsøger at prioritere
møderne og bidrager positivt til gode og konstruktive drøftelser af
alle punkter. Møderne for kommende skoleår drøftes inden
sommerferien.

Ordstyrerens rolle: har til opgave at sørge for at alle, der har noget
at byde ind med til punktet, kommer til orde ligesom ordstyreren
sikrer, at vi holder os til punktet.

Vi arbejder videre med punkter, selvom der mangler nogle
medlemmer - for at komme videre i processen.

Uenigheder drøftes i bestyrelsen og vi går til hinanden, hvis vi
undrer os.

Generelt respekt for hinanden og hinandens arbejde både i og
uden for skolebestyrelsen.

Vi mangler at drøfte, hvem der fremlægger punktet, og hvem der
afrunder og afslutter punktet.

Vi ønsker at invitere nye interesserede ind som suppleanter.

Ledelsen samler op på punktet og der laves retningslinjer for
samarbejde og kommunikation i skolebestyrelsen. Dette laves i
løbet af uge 45.

40 4. Værdiregelsættet Opsamling fra lærermødet Noter fra lærermødet vedr. trivsel
Gennemgang af det vi har nu, samt det videre arbejde.
Forslag om arbejdsgrupper der hver især laver folder, digital
udgave og udgave til eleverne?
Alt materiale ligger i mappen “Trivsel Lindved Skole”

SKB har deltaget på forældremøderne, og har afholdt møde med
personalegruppen.
Hvordan får vi det ud til elever, forældre og personale?
Forslag om at de forældrevalgte afholder en arbejdsdag, med
henblik på at få lavet udkastet til folder eller lign.
Mødet afholdes søndag den 29.1 kl. 9.00-13.00.
Der sendes materiale ud til elevrådet, der skal drøftes: høre
elevernes tanker til trivsel, om der er noget, der er mere relevant -
mangler der noget i oplægges. Det tages på elevrådet i uge 47.
Elevrådet tager det med på en fællessamling, så det kan drøftes i
de enkelte klasser. Elevrådet er enig i, at det er en god ide med
videoer.
Forslag om at musik-valghold laver noget musikalsk.

10 5. Kontaktforældremøde
- feedback (Anna)

Det var et godt og konstruktivt møde med mange fremmødte.
Forældrene ønsker, at der startes med omgangsformer (de sociale
medier) med input fra SSP. PD undersøger muligheden for at
inddrage SSP på mellemtrinnet.
Ønsker om synliggørelse overfor forældrene, hvordan vi på
Lindved Skole arbejder med digital dannelse.

https://docs.google.com/document/d/1rFBmUaoIiNcDtZUyvsF65LQ5Ql1obK4i/edit


Meget vidensdeling af mulige aktiviteter.
Fokus på at hjælpe de forældre, der ikke har det store overskud,
så alle elever kan deltage i de sociale aktiviteter omkring klassen.
Kontaktforældre påtager sig ansvaret for at tage kontakt til nye
klassekammeraters forældre.
Melde datoer ud i bedre tid: fx. forældremødet meldes tidligere ud
end 14 dage før.
Godt med fælles ture ud af huset, men besked i god tid, når
forældre forventes at hente.

15 6. Årshjul for principper Udsat til næste møde.

15 7. Fællesmøde med
Uldum

Forældresamarbejde, status i bestyrelserne, samarbejde ml.
bestyrelserne
(vi mangler en repræsentant fra Uldum i bestyrelsen)
Mødet er i Uldum den 7.11  kl. 17.00 , hvor vi drøfter årshjul for
principper inden fællesmødet.

5 8. Næste møde - punkter
Mobilpolitik?
Årshjul for principper
Digital dannelse

5 9. Evt. Regler i forhold til suppleringsvalg
Suppleringsvalg skal bydes ud til alle, der er valgbare.
JP skriver ud til forældrekredsen omkring suppleringsvalg til
skolebestyrelsen.

Den 10. november kl. 18.30 inviterer Udvalget for Læring til
dialogmøde. Deltagelse: JP og ?
Dialogmøde mellem forvaltningen og skolebestyrelserne.

Møde søndag den 29.1.23 kl. 9.00-13.00
Suppleanter inviteres med.
Dagen starter med morgenkaffe. JP indkøber morgenbrød og frokost.
Gruppen fortæller om temaaftenen med personalet.
Input fra eleverne.
Hanne medbringer kage.


